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Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
Den 3.11.2021 kl. 17.00 – 19.00 
 
Afbud:  
Fraværende:  
 
Dagsorden  
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00 1.  Godkendelse af referat fra sidste møde. 
 
Godkendt 
 

17.05-
17.45 
 

2.  Drøftelse af det videre arbejde med principper (D) 
 
Bestyrelsen besluttede på møde den 26/10 at arbejde 
videre med et princip vedr. overgange. 
 
På mødet deles bestyrelsen således op I 2 grupper. En 
gruppe der kommer med input til overgangen fra 
børnehave til skole set fra børnehavens perspektiv og 
en anden gruppe, der ser overgangen fra et 
skoleperspektiv. 
 
Punktet rundes af i plenum, hvor det endeligt 
fastlægges hvilket input der skal arbejdes videre med. 
Envidere tages der også i plenum stilling til, hvordan 
der skal arbejdes videre med et overgangsprincip 
mellem Marslev og Nymarken.  
 
Input fra gruppen: 
Det er vigtigt  
Alle overgange: 

• at overgangssamarbejdet starter så tidligt som muligt 

• at der er en procedure, der sikrer en god 

klassesammensætning. 

Særligt for overgang fra børnehave til skole 
• at der er en kontinuerlig kontakt mellem børnehave og 

skole om overgangen 

• at børn i børnehaven og elever på skolen møder 

hinanden i overgangssamarbejdet. 

• at børn i dagplejen indgår på samme måde som 

børnehavebørnene. 

• at der foretages en elevevaluering 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/3 • at personalet arbejder videre med evalueringsresultatet 

i forhold til at forbedre overgangen. 

 

Særligt for overgang for elever fra 6. til 7. kl. 
• at der er en kontinuerlig kontakt mellem de to 6. klasser 

skoleåret igennem. Kontakten starter tidligere end 6. kl. 

• at elever i 6. klasserne på begge skoler møder hinanden 

i overgangssamarbejdet. 

• at elevinddragelse indtænkes og prioteres 

• at der foretages en forældre og elevevaluering 

gennemført af elevrådet i samarbejde med ledelsen. 

 
Det videre arbejde:  
Der blev nedsat en arbejdsgruppe bestående af Peter, Christina, 
Charlotte og Sille. Gruppen præsenterer forslag til princip på 
decembermødet. Flemming fremsender inspirationsmateriale.  

 

17.45- 
18.15 

3.  Præsentation af forslag til årshjul (D) (Bilag vedlagt) 
 
Skolens ledelse præsenterer et forslag til årshjul med 
afsæt i en tidligere drøftet skabelon – se vedlagt bilag. 
 
Bestyrelsen skal drøfte og tilpasse oplægget. 
 
Der kan arbejdes videre med den præsenterede 
årsplan, men den skal suppleres med elementer fra 
børnehaven. 
 
Input til dagsorden: 
Det skal være muligt at komme med forældreforslag. 
Fast punkt i dagsorden. 
 

18.15-  
18.25 

4.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Status på Nymarken 

• Ledelsen 
Der blev orienteret om ledelsessituationen  
Busser og og stop 250 meter før hjem. 
Flemming undersøger om der er noget om 
sagen.  
Børnehaven  
Peter om situation i børnehave  

• SFO 
Flemming om SFO. 

• Bestyrelsen 
Forældrehenvendelse: En forældre har 
henvendt sig. Vedkommende er Ked af, at der 
ikke er nogen lejrtur i skoleforløbet. Er det 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/3 muligt at prioritere? Drøftes på et senere 
møde.  

• Kommunen 

• Elevrådet 
Deltog andre. 

 

18.25-
18.30 

5.  Evt. 

18.30-
19.00 

6.  Fælles møde Nymarken/Marslev 
 

1) Kort oprids af formål med mødet 
(formænd) 
Peter Due gav en introduktion til punktet.  

2) Input til faste punkter. 

• Orientering om det, man er optaget 
af. 

• Gensidig inspiration med fokus på 
samarbejde og tværgående 
aktiviteter. 

• Identificere evt. fælles punkter til 
kommende bestyrelsesmøder 

3) Orientering mellem skolerne 
Peter D. orienterede om Nymarkens 
arbejde med princip omkring overgange 
mellem børnehave/skole og mellem 6. kl. 
og 7. kl. 
Bestyrelsen fra Marslev synes, at det er et 
rigtig godt fokus, som man gerne vil 
samarbejde om. 
Fremtidige fælles temaer kunne også være 
inklusion. 

   

 
Referant: Flemming Mahler Pedersen 
 


